

Tabel inkomens- en vermogensgrenzen

Deelname aan de regelingen van Ferm Werk is mogelijk als u een laag inkomen hebt en niet te veel geld. Het maximuminkomen verschilt per gezinssituatie en per regeling.

Hieronder ziet u de normbedragen die gelden vanaf 1 juli 2025.

Inkomensgrenzen (inkomen van aanvrager en eventuele partner)

	A	B	C
Gezinssituatie	Bijzondere bijstand, individuele inkomens- toeslag	Collectieve zorg- verzekering	Tegemoet- koming meerkosten zorg
<i>Alleenstaanden en alleenstaande ouders</i>			
18, 19 of 20 jaar	354	386	450
21 jaar tot AOW-leeftijd	1.431	1.561	1.821
21 jaar tot AOW-leeftijd zonder woonlasten	1.022	1.115	1.301
Vanaf AOW-leeftijd	1.600	1.745	2.036
<i>Echtparen of gezamenlijke huishoudingen</i>			
Beide partners jonger dan 21 jaar zonder kind(eren)	707	771	900
Beide partners jonger dan 21 jaar met kind(eren)	1.116	1.217	1.420
Eén partner jonger dan 21 en de andere ouder dan 20 ; zonder kinderen	1.376	1.501	1.751
Eén partner jonger dan 21 jaar, de andere ouder dan 20 met kinderen	1.784	1.947	2.271
Beide partners 21 jaar tot de AOW-leeftijd	2.044	2.230	2.602
Beide partners 21 jaar tot de AOW-leeftijd zonder woonlasten	1.636	1.784	2.081
Ten minste één partner heeft de AOW-leeftijd	2.190	2.389	2.787
<i>Personen in een inrichting (vanaf 21 jaar)</i>			
Alleenstaande of alleenstaande ouder	501	546	637
Echtpaar of gezamenlijke huishouding	811	884	1.032

Toelichting

- De AOW-leeftijd is in 2025: 67 jaar
- Onder woonlasten verstaan wij huur of hypotheek voor uw woonruimte

Vermogensgrenzen bijzondere bijstand, toeslagen en declaratieregeling

Alleenstaande	7.770
Alleenstaande ouder, echtpaar of gezamenlijke huishouding	15.540

Hoe bereken ik mijn inkomen?

Inkomsten die meetellen

Inkomsten uit werk, uitkeringen, AOW, pensioen, alimentatie en de heffingskortingen van de Belastingdienst.

Inkomsten die niet meetellen

Huurtoeslag, zorgtoeslag, kinderopvangtoeslag, kindgebonden budget.

Wel of niet precies uitrekenen?

Kijk hoe hoog uw maandelijks netto inkomen is. Heeft u meer dan één inkomen, tel dan eerst alles op. Is het totaal minder dan het maximum bedrag dat u mag hebben? Dan is uw inkomen niet te hoog.

Is uw inkomen (iets) hoger dan het bedrag in de tabel? Kijk dan of u inkomsten heeft waarover u geen vakantiegeld krijgt. Bijvoorbeeld alimentatie, pensioen, de heffingskortingen en soms inkomsten uit werk. Heeft u zulke inkomsten niet, dan is uw inkomen te hoog.

Heeft u wel inkomsten waar u geen vakantiegeld bij krijgt? Reken uw inkomen dan precies uit. Misschien komt u toch in aanmerking. U mag 5% aftrekken van de volgende inkomsten:

- alimentatie (voor uzelf of uw kinderen)
- heffingskortingen die de Belastingdienst aan u uitbetaalt (algemene heffingskorting, combinatiekorting)
- andere inkomsten (uit werk) waarover u geen vakantiegeld krijgt.

Speciale regels voor gepensioneerden

Ontvangt u (bedrijfs)pensioen naast de AOW? Van dit pensioen mag u als alleenstaande of alleenstaande ouder € 25,70 aftrekken. Bent u getrouwd of woont u samen? Dan trekt u € 51,40 af. U mag er daarna nog eens 5 procent van aftrekken. **Tip:** 5% aftrekken = vermenigvuldigen met 0,95

Hulp nodig?

Heeft u moeite met de berekening? Misschien kent u iemand die u kan helpen. Komt u er niet uit? Dan kunt u bellen met een ondersteuner in uw gemeente. Zie: *Nuttige adressen*.

Hoe bereken ik mijn vermogen?

Wij tellen het volgende bezit mee van uzelf, uw partner en uw kinderen voor wie u kinderbijslag ontvangt:

- het saldo van uw bank- en spaarrekeningen
- waarde van uw auto boven € 5.000
- waarde van andere dure bezittingen (kunst, antiek, verzamelingen)

De overwaarde van een eigen woning telt niet mee.



Hoogte vergoedingen 2025

Individuele Inkomenstoeslag

Gezinssituatie	Bedrag
alleenstaande	€ 491
alleenstaande ouder met kinderen tot 12 jaar	€ 627
alleenstaande ouder met kind vanaf 12 jaar	€ 693
(echt)paar zonder kinderen	€ 693
(echt)paar met kinderen tot 12 jaar	€ 757
(echt)paar met kind vanaf 12 jaar	€ 822

Studietoeslag vanaf 1 juli 2025

Leeftijd	Bedrag
21 jaar en ouder	€ 376,22
20 jaar	€ 300,98
19 jaar	€ 225,74
18 jaar	€ 188,11
17 jaar	€ 148,61
16 jaar	€ 129,80
15 jaar	€ 112,87

Tegemoetkoming voor chronisch zieken en gehandicapten	€ 260
--	--------------